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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2019-05-30

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande
Ordförande Jack Vahnberg

Vice Ordförande Matilda Hanes
Kassör Gustav Hallberg

Sekreterare Alexander Jonsson
Skyddsombud Josefine Knutsson

Informationsansvarig Eric Nilsson
Ordförande DP Martin Bergström
Ordförande F6 Anthon Odengard

Ordförande FnollK Hugo Lom
Ordförande SNF Erik Johansson
Ordförande Foc Olle Månsson

Ordförande FARM Karim Hasseli
Nyinvald Informationsansvarig Alexandru Golic till 12:20

§1 Mötets öppnande Jack öppnar mötet 12:07!

§2 Val av justerare Karim Hasseli väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Alexandru Golic inadjungeras med närvaro- och yttranderätt.

§4 Runda bordet • Kärnstyret:

– Gustav har inte gjort så mycket.
– Eric har inte gjort något.
– Matilda storteambuilding
– Josefine klar med kandidaten,
– Alexander har haft överlämning med talmanspresidiet.
– Jack har pratat med Fredrik.

• FARM: Marknadsfört och planerat inför arrangemang

• FnollK: fixat nollantröjor, raggar kåraktiva som ska vara med
under mottagningen

• DP: Haft överlämning

• Foc: Planerar 30 års, focumaten

• SNF: Haft gruppöverlämning, SNFika imorgon

• F6: Har inte gjort så mycket, efterträdarna jobbar med ET-raj.
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§5 Äskning band Jonas skrev till Gustav om att de ska ha ett band bestående av sektions-
medlemmar på ET-rajet, de vill ha mer pengar då sektionen la 3000 kr
på Dogge och motsvarande ersättning för stråkkvartetten. Det var ban-
det som kom till F6 och bad om att få spela, inte F6 som bad dem.
DP betalade inte när de hade band. Nya F6 är kluvna i fråga. Gustav
känner att de har kommit överens om 1000 kr tidigare men de vill nu
ha mer. När DP tog in komiker så fick de bara mat och bandet fick lite
pengar.
Eric är jävig i frågan och röstar ej.

Beslut: Att avslå äskningen.

§6 Incident Diskuteras bakom stängda dörrar.

Beslut: Att stänga av två sektionsmedlemmar från
sektionsarrangemang, undantaget de som de är ålagda att arrangera,
fram till och med läsperiod 2.

§7 Övriga frågor

§7.1 Matildas födelsedag Matilda får en bulle med ljus.

§8 Mötets avslutande Jack tackar styret för ett bra år och avslutar mötet klockan 13:09!

Göteborg den

Jack Vahnberg
Ordförande

Göteborg den

Alexander Jonsson
Sekreterare

Göteborg den

Karim Hasseli
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
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